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гр. София,  16.12.2024 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Второ отделение 48 състав, 

в публично заседание на 16.12.2024 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Калина Пецова  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Евгения Стоичкова, като разгледа дело номер 

6728 по описа за 2024 година докладвано от съдията, и за да се произнесе взе 
предвид следното: 

 На именното повикване в 09,48  часа /при спазване на процедурата по чл. 

142, ал. 1 ГПК във вр. с чл. 144 АПК/ се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ В. К. Т. председател на УС сдружение "СК Бегач"  – редовно 

уведомен за днешното съдебно заседание,  се представлява от адв. М. с пълномощно 

по делото. 

ОТВЕТНИКЪТ  ЗАМЕСТНИК МИНИСТЪРА НА МИНИСТЕРСТВОТО НА 

МЛАДЕЖТА И СПОРТА– редовно уведомен за днешното съдебно заседание, се 

представлява от юрк. Х. с пълномощно по делото. 

Страните (поотделно): Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ намира, че страните са редовно уведомени, и не са налице процесуални 

пречки за даване ход на делото в днешното съдебно заседание и 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО. 

 

 

 ДОКЛАДВА жалбата. 

 

адв. М.: Поддържам жалбата. Няма да соча нови доказателства. Да се приеме 

административната преписка. 

юрк. Х.: Оспорвам жалбата. Да се приеме административната преписка. Няма да соча 

нови доказателства. Нямам доказателствени искания. 

 

 



  

 

По доказателствата СЪДЪТ 

О П Р Е Д Е Л И: 

ПРИЕМА към делото административната преписка. 

 

 

 

 

СЪДЪТ, като взе предвид липсата на доказателствени искания, намира делото за 

изяснено от фактическа страна, поради което  

    О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО ПО СЪЩЕСТВО 

 

адв. М.:  Моля да постановите акт, с който да отмените атакуваната заповед, като 

незаконосъобразна. При издаването и са нарушени процедурните правила. Органа е 

приел, че дружеството жалбоподател при представяне на проекта е събрал само 48 

точки, поради което не е одобрен за въпросната процедура. При издаването на 

заповедта е взет предвид Протокол  № 7/22.02.2024 г. където е следвало комисията да 

обоснове, защо на дружествата се присъждат конкретни точки по техните проекти. 

Мотиви са дадени за 3 – 4 спортни клуба. Накърнено ни е правото на защита. Моля да 

постановите решение, с което да отмените заповедта. Претендирам направените 

разноски по делото в размер на 1000 лв. 

юрк. Х.:  Моля да потвърдите издадената заповед, като правилна и законосъобразна. 

В протокола са описани точките които е получило дружеството жалбоподател и 

основанията, защо има толкова точки. Представям писмени бележки. 

Реплика на адв. М.: Ние не оспорваме че са посочени основанията, а че няма 

фактическата обстановка, която да сочи тези основания. 

 

 

СЪДЪТ ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ. 

 

 

 

 

Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в  09,55   часа.  

 

 

 

СЪДИЯ: 

 

СЕКРЕТАР: 
  
 
 


